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Protokół nr LI/2022 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, 

która odbyła się w dniu 26 października 2022r. 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. ul. J. Pankiewicza 5-7. 

Obrady rozpoczęto 26 października 2022 o godz. 14:18, a zakończono o godz. 15:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 
1. Roman Fraszczyk 
2. Mieczysław Jaszcz 
3. Andrzej Juszczak 
4. Andrzej Kail 
5. Leonard Konieczny 
6. Tadeusz Koper 
7. Roman Król 
8. Eugeniusz Kurzawski 
9. Andrzej Legan 
10. Eugeniusz Leśniewski 
11. Jarosław Lewandowicz 
12. Zygmunt Mendelski 
13. Piotr Smykliński 
14. Mariusz Śpiewanek 
15. Tomasz Wysoczański 
16. Grzegorz Zapytowski 

Rafał Karmelita, Anna Wichlińska, Małgorzata Ludniewska byli nieobecni na sesji Rady Powiatu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Magdalena Pędziwiatr – starosta Powiatu Gorzowskiego, Liliana 
Tarasiuk – skarbnik Powiatu Gorzowskiego, Karolina Andrzejak – sekretarz Powiatu Gorzowskiego, 
Marek Hrybacz – adwokat, naczelnicy i kierownicy komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego 
w Gorzowie Wlkp. oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych Powiatu Gorzowskiego. 

Lista obecności radnych z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła się w dniu  
26 października 2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista obecności gości z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, która odbyła się w dniu 26 października 
2022 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski o godz. 14.15 otworzył LI sesję 
Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał obecnych oraz poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy 
o samorządzie  powiatowym obrady Rady Powiatu Gorzowskiego są transmitowane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 
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Następnie powitał Zarząd na czele z Panią Starostą Magdaleną Pędziwiatr, radnych, Panią Skarbnik, 
Panią Sekretarz, Pana mecenasa, pracowników starostwa, dyrektorów jednostek oraz mieszkańców 
powiatu, którzy obrady sesji oglądają online. 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że w sesji udział bierze 
16 z 19 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania decyzji oraz stwierdził, że obrady 
są prawomocne. 

Ad.3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że zgodnie z 
postanowieniami  §15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz §9 ust. 1 Statutu Powiatu 
Gorzowskiego, porządek obrad sesji wszyscy radni otrzymali w ustawowym terminie. Podkreślił, że 
zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu może wprowadzić zmiany  

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z prac Zarządu między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok.  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność Starosty Powiatu Gorzowskiego. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przekazania odpowiedzi na 
skargę z dnia 23 września 2022 r. Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego 
na uchwałę nr 246/XLVII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie 
nieudzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 
10.  Sprawy bieżące. 
11.  Zamknięcie LI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał radnych czy mają uwagi do 
przedstawionego porządku obrad? 

Starosta Gorzowski Magdalena Pędziwiatr wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie do porządku LI 
sesji Rady Powiatu Gorzowskiego następujących projektów uchwał: 
 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022 – 2042.  
2) projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 141/XXVII/2020 Rady 
Powiatu Gorzowskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzeń 
nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat Gorzowski. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał: czy ktoś z radnych ma 
jeszcze uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag. 
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Zatem porządek sesji po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z prac Zarządu między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok.  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność Starosty Powiatu Gorzowskiego.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przekazania odpowiedzi na 
skargę z dnia 23 września 2022 r. Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego 
na uchwałę nr 246/XLVII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie 
nieudzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp.  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 
141/XXVII/2020 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia 
regulaminu wynagrodzeń nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest powiat Gorzowski. 
10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11.  Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 
12.  Sprawy bieżące. 
13.  Zamknięcie LI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie 
zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem przedstawionych zmian. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne:  
Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (NIEOBECNI), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz 
Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), 
Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNI), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz 
Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNI), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego zatwierdziła porządek obrad LI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Wniosek Starosty Gorzowskiego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad.4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od 
dnia 23 września 2022 r. do dnia 25 października 2022r.  
 
Starosta Gorzowski Magdalena Pędziwiatr przedstawiła sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu 
Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 23 września 2022 r. do dnia 25 października 
2022r. Ponadto poinformowała, że 25 września odbył się XLVI Rajd Lubuski w Lipach, zorganizowany 
przez oddział PTTK w ziemi gorzowskiej i Powiatu Gorzowskiego. 3 października razem z radnymi 
Powiatu Gorzowskiego uczestniczyli w otwarciu nowej siedziby Centrum Zdrowia Medisens z którym 
współpracują. 14 października dyrektorzy powiatowych placówek oświatowych odbyli wizytę w 
Starostwie Powiatowym z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad  
sprawozdaniem Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 23 
września 2022 r. do dnia 25 października 2022r. 

Radny Eugeniusz Kurzawski zapytał: czy wiadomo już jest coś o likwidatorze? 

Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że do 04.11. br. trwa nabór, który został ogłoszony w 
BIP.  

Radny Andrzej Kail zapytał o którym ośrodku technologicznym jest mowa w sprawozdaniu? 

Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że o ośrodku w Stanowicach. Dodała, że analizują 
razem z prawnikami co zrobić z udziałami. Są w trakcie rozmów. Temat ten skierowany zostanie na 
Zarząd Powiatu.  

Radny Andrzej Kail zapytał o protokół komisji konkursowej w sprawie wyboru ośrodka pełniącego 
funkcję wiodącego ośrodka koordynacyjno-rehabilitacyjno-opiekuńczego. Ile ofert zostało złożonych i 
kto został wybrany? 

Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że została złożona jedna oferta. Została oceniona 
bardzo wysoko. Ogłoszenie było powszechnie dostępne na BIP-ie.  

Radny Andrzej Kail zapytał kto wygrał? 

Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że Niepubliczna Poradnia Psychologiczno -
Pedagogiczna Medisens z Kostrzyna nad Odrą-. Dodała, że poradnia będzie realizować projekt 
wspólnie z dwoma poradniami powiatowymi.  

Starosta Magdalena Pędziwiatr oznajmiła, że konkurs jest wynikiem tego, iż poradnie powiatowe nie 
wyrabiają godzin, a zależy powiatowi, żeby mieszkańcy mogli korzystać z programu za życiem oraz z 
innych udogodnień.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  zapytał czy radni mają jeszcze 
pytania, bądź uwagi do tego punktu porządku obrad? 

Radni nie zgłosili więcej żadnych pytań do sprawozdania Starosty z pracy Zarządu Powiatu 
Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 23 września 2022 r. do dnia 25 października 2022r. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia  
23 września 2022 r. do dnia 25 października 2022r, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2022 
rok był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusje nad w/w 
informacją. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Poinformował, że projekt uchwały radni mają na tabletach. Z uwagi na fakt, że jest on bardzo 
obszerny, poprosił radnych, aby wyrazili wolę, aby go nie odczytywać. Radni taką zgodę wyrazili. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Powiatu Gorzowskiego na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (NIEOBECNI), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz 
Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), 
Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNI), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz 
Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNI), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 
2022 rok. Uchwała otrzymała nr 266/LI/2022.  

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność Starosty Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Starosty Powiatu 
Gorzowskiego był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i 
był pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Przewodniczącego komisji Skarg Wniosków i Petycji Tadeusza Kopra. 
 
Przewodniczący komisji Skarg Wniosków i Petycji Tadeusz Koper poinformował, iż skargę Pana Z.I. 
uznaje się za bezzasadną. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Starosty Powiatu 
Gorzowskiego. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
Następnie odczytał treść  uchwały. 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
 
Rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność Starosty Powiatu Gorzowskiego.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne:  
Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (NIEOBECNI), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz 
Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), 
Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNI), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz 
Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNI), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Starosty Powiatu 
Gorzowskiego. Uchwała otrzymała nr 267/LI/2022. 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przekazania 
odpowiedzi na skargę z dnia 23 września 2022 r. Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję 
Starosty Gorzowskiego na uchwałę nr 246/XLVII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 
czerwca 2022 r. w sprawie nieudzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 
rok do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przekazania odpowiedzi na skargę z dnia 23 września 2022 r. 
Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego na uchwałę nr 246/XLVII/2022 
Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie nieudzielenia wotum zaufania 
Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gorzowie Wlkp. był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego 
i był pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Przewodniczącego komisji Skarg Wniosków i Petycji Tadeusza Kopra. 

Przewodniczący komisji Skarg Wniosków i Petycji Tadeusz Koper poinformował, że przekazuje się do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp., skargę z dnia 23 września 2022 r. Pani 
Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego na uchwałę nr 246/XLVII/2022 Rady 
Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie nieudzielenia wotum zaufania Zarządowi 
Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 
wraz z odpowiedzią. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przekazania odpowiedzi na skargę z dnia 23 września 
2022 r. Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego na uchwałę nr 
246/XLVII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie nieudzielenia 
wotum zaufania Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 

Następnie odczytał treść  uchwały. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przekazania odpowiedzi na 
skargę z dnia 23 września 2022 r. Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego 
na uchwałę nr 246/XLVII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie 
nieudzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

Roman Fraszczyk (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), 
Rafał Karmelita (NIEOBECNI), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), 
Eugeniusz Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), 
Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNI), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz 
Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNI), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie przekazania odpowiedzi na skargę z dnia 23 września  
2022 r. Pani Magdaleny Pędziwiatr pełniącej funkcję Starosty Gorzowskiego na uchwałę  
nr 246/XLVII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 20 czerwca 2022 r. w sprawie nieudzielenia 
wotum zaufania Zarządowi Powiatu Gorzowskiego za 2021 rok do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. Uchwała otrzymała nr 268/LI/2022 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt w/w 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję nad w/w 
projektem uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego. Poinformował, że projekt uchwały radni mają na 
tabletach. Z uwagi na fakt, że jest on bardzo obszerny, poprosił radnych o wrażenie woli, aby go nie 
odczytywać. Radni taką zgodę wyrazili. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne:  
Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (NIEOBECNI), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz 
Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), 
Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNI), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz 
Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNI), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042. Uchwała 
otrzymała nr 269/LI/2022. 
 
Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  
nr 141/XXVII/2020 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia 
regulaminu wynagrodzeń nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest powiat Gorzowski. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt w/w 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego i był 
pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzeń nauczycieli szkół  
i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat Gorzowski. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w w/w punkcie. 
Następnie odczytał treść projektu uchwały. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 
141/XXVII/2020 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia 
regulaminu wynagrodzeń nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest powiat Gorzowski. 
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Wyniki głosowania: 
 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne:  
 
Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (NIEOBECNI), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król (ZA), Eugeniusz 
Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), 
Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNI), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz 
Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNI), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 141/XXVII/2020 Rady Powiatu 
Gorzowskiego z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagrodzeń nauczycieli 
szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest powiat Gorzowski. Uchwała 
otrzymała nr 270/LI/2022. 
 
Radny Andrzej Legan o godz. 14 43 opuścił posiedzenie sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Ad.10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym tj. od 22 września do 26 października 2022 r. do biura Rady Powiatu Gorzowskiego 
wpłynęły 3 interpelacje. Wszystkie interpelacje wraz z odpowiedziami umieszczone są w Biuletynie 
Informacji Publicznej. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie. 
 
Rady Eugeniusz Kurzawski oświadczył, że  jednym z najważniejszych celów kandydatury do rady 
Powiatu Gorzowskiego była poprawa dróg powiatowych, które w gminie Witnicy były i są w bardzo 
złym stanie. Inwestycje na drogi powiatowe w czasie trwania obecnej kadencji  w gm. Witnica były 
znikome. Skierował pytanie do Starosty Gorzowskiego: gdzie leży problem, że przez te kilka lat nie 
wydarzyło się nic konkretnego w gminie Witnica?  
Zaznaczył, że z pozostałymi radnymi z gminy Witnicy niejednokrotnie interweniował i rozmawiał 
zarówno w Witnicy jak i w Powiecie Gorzowskim. Przytoczył powyższe fakty, aby wykonać konkretny 
finansowy ruch w budżecie. 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że budżet jest układany, tak żeby każda gmina i 
miasto miało coś zrobione. Poinformowała, że w poprzedniej kadencji Witnica nie otrzymała nic.  
W bieżącej kadencji inwestycje w Witnicy były. Oczywiście to nie były  inwestycje, które miałyby 
odzwierciedlenie w kwotach. Jeśli chodzi o działania ze strony powiatu, to od wielu lat jest tradycją, 
że w kosztach inwestycji partycypuje gmina i powiat 50:50. Z żadną z gminą nie ma problemu, 
porozumienia są podpisywane i uzgadniane są wszystkie inwestycje. Niestety o gminie Witnicy tego 
nie można powiedzieć. W ostatnim czasie walczyliśmy o porozumienie, które po 9 miesiącach wróciło 
do Starostwa Powiatowego. Jeśli chodzi o inwestycję dotyczącą drogi Witnica-Sosny, to został 
ogłoszony przetarg na opracowanie dokumentacji technicznej. Wskazała również na inne inwestycje 
np. ul. Sportowa do której z zapytaniem ofertowym nikt nie wystąpił. Dodała, że to nie jest zależne 
tylko i wyłącznie od powiatu. Powiat stara uczciwie dzielić środkami finansowymi względem 
wszystkich gmin. Złożony wniosek na przebudowę ulicy Pocztowej za pierwszym razem nie otrzymał 
dofinansowania z budżetu państwa. Powiat ma nadzieję, że przy kolejnym naborze zostanie 
zauważona w/w inwestycja i wniosek otrzyma dofinansowanie. Przebudowa drogi  na odcinku 
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Witnica-Sosny jest to skomplikowany projekt, dlatego po rozmowach z radnymi doszliśmy do 
wniosku, żeby rozpocząć inwestycję i realizować ją etapami. Inwestycja ta wymaga wielu nakładów 
finansowych. Powiat dąży do jej realizacji i składa wnioski o jej dofinsowanie. Zaznaczyła, że na 
terenie gmina Witnica jest realizowanych wiele inwestycji społecznych takich jak budowa Centrum 
Wspierania Rodziny czy liczne inwestycje w obiekcie Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim. 
 
Radny Eugeniusz Kurzawski stwierdził, że w aspekcie społecznym na terenie gminy Witnica dzieje się 
dużo. Dodał, że zazdrością patrzy na inwestycje drogowe w pozostałych gminach. Zaznaczył, że w tej 
chwili w Witnicy kluczową  inwestycją jest przebudowa ul. Pocztowej, następnie droga powiatowa na 
odcinku Kamień Wielki – Mościce, Witnica-Mosina oraz Witnica-Sosny-Lubno. 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że droga Witnica-Sosny będzie projektowana. Powiat 
będzie koordynował projekt tak, żeby był realizowany etapami. 
 
Radny Roman Fraszczyk zabrał głos stwierdzając, że na terenie gmin, które współpracują z powiatem, 
i uczestniczą w kosztach inwestycje są realizowane.  
 
Radny Roman Fraszczyk zaapelował do Starosty, aby w mediach społecznościowych Zarząd Powiatu 
pochwalił się, jakie środki pozyskał, skąd pozyskał oraz jakie inwestycje zostały zrealizowane z 
uwzględnieniem środków z funduszu rządowego Polskiego Ładu. 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że niedawno Pan Paweł Tokarczuk Naczelnik 
Wydziału Dróg Powiatowych gościł w telewizji internetowej, w której szczegółowo przedstawił i 
omówił wszystkie inwestycje. Ponadto wspomniała, że jest wydawana gazeta, w której ujmowane są 
wszelkie zadania, inwestycje oraz wydarzenia. 
 
Radny Zygmunt Mendlelski  podkreślił, że w mieście Kostrzyn nad Odrą trwa budowa drogi na 
Warnikach. Zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych na drogę 
witnicką.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  zaapelował do Starosty 
Gorzowskiego o pomalowanie dwóch przejść dla pieszych w Wojcieszycach. 
 
Interpelacje i zapytania radnych stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.11. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że od 22 września 
do 26 października 2022 r. pracowała komisja: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która odbyła 3 
posiedzenia. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że razem z Panią 
Starostą 21 października br. wziął udział w otwarciu nowego Komisariatu Policji w Bogdańcu.  
24 października br. do Biura Rady wpłynęło pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gorzowie 
Wlkp. dotyczące wyników analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych.  
 
Radny Roman Król o godz. 14:55 opuścił posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Ad. 12. Sprawy bieżące. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Radny Mariusz Śpiewanek  zaapelował do Starosty Gorzowskiego oraz Zarządu Powiatu, aby 
zorganizować kongres sołtysów Powiatu Gorzowskiego. 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że został złożony wniosek do Euroregionu Pro Europa 
Viadrina o dofinasowanie kongresu sołtysów. 
 
Radny Roman Fraszczyk poparł inicjatywę radnego Mariusza Śpiewanka. Zaproponował współpracę 
w tym zakresie z Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego. 
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusje w/w punkcie.  
 
Ad. 13. Zamknięcie LI sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  podziękował wszystkim za udział 
w obradach i o godz. 15:10 zamknął LI posiedzenie sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego 

Grzegorz Zapytowski 
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